

Montréal

Avec près de 130 intervenants différents, le 4e Sommet propose 26 sessions et 5 rencontres plénières pour explorer plus de 15 secteurs clés. Trois jours durant, nous mettrons en lumière les contributions et l'excellence des personnes Noires qui façonnent l'avenir du Canada. Ne manquez pas cette occasion – votre voix compte.

With almost 130 different speakers, the 4th Summit features 26 sessions and 5 plenary meetings to explore more than 15 key sectors. For three days, we'll be highlighting the contributions and excellence of Black people who are shaping Canada's future. Don't miss this opportunity – your voice counts.

2025

#SPCN2025

#NBCS2025



Billets

75\$ pour les -30 ans

175\$ pour tous.tes

31 janvier, 1er et 2 février

2025, Montréal

Tickets

\$75 up to 30

\$175 for all

January 31, 1-2 February,

2025, Montreal



sometcommunautesnoires.ca

blackcanadiansummit.ca

Concept

« Le Sommet est bien plus qu'un simple événement. C'est une plateforme de dialogue et d'échanges, où nous célébrons les réussites et partageons des stratégies gagnantes. C'est l'occasion idéale pour découvrir des projets locaux et nationaux inspirants, explorer des initiatives qui fonctionnent et participer à des discussions enrichissantes. »

“The Summit is more than just an event. It's a platform for dialogue and exchange, where we celebrate successes and share winning strategies. It is the perfect opportunity to discover inspiring local and national projects, explore initiatives that work, and participate in enriching discussions. Together, we can build a more equitable and inclusive society.”

2025

NOUS
NE
REULERONS
PAS
WE
WON'T
BACK
DOWN

Programme

4e Sommet pancanadien des communautés noires

31 janvier, 1er et 2 février
2025, Montréal

Program

4th National Black Canadians Summit

January 31, 1-2 February,
2025, Montreal



sometcommunautesnoires.ca
blackcanadiansummit.ca